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Dorpendeal Beltrum is een feit! 

Deze bijeenkomst is georganiseerd om de verdere uitwerking van de Dorpendeal te gaan bespreken. 

De schrijversgroep van de Dorpendeal heeft het document Dorpendeal Beltrum geschreven. Hierin 

staan kaders omschreven voor deze Dorpendeal, maar de nadere invulling hiervan zal een plan 

moeten gaan worden vanuit de inwoners, verenigingen en stichtingen van Beltrum. 

Aan de hand van een PowerPointpresentatie werden de scope Dorpendeal, fases van de Dorpendeal 

en werkgroepen Dorpendeal besproken. 

Het doel van deze bijeenkomst was om drie werkgroepen te gaan formeren die aan de slag gaan met 

de nadere uitwerking van de Dorpendeal. 

Opmerkingen en vragen vanuit de aanwezigen: 

- Wat wordt verstaan onder het “Hart van Beltrum”: Kulturhus, de Kerk, de Hassinkhof, de school, SJB 

- Uitkomsten vanuit eerder gedane enquête worden meegenomen in de uitwerking van de 

Dorpendeal 

- de Kerk heeft een belangrijke positie in het Hart van Beltrum 

- de toekomst van de Kerk: onderzoek naar mogelijkheden toekomst Kerk. Kerk is nu eigendom van 

het Bisdom. Heeft dit consequenties in de Dorpendeal? Mogelijke onderzoeksvraag? 

- Sociale activiteiten blijven in Hart van Beltrum of toch elders? 

Hierbij wel rekening blijven houden met de bereikbaarheid en mobiliteit van bv. ouderen en 

mindervalide personen. 

- Minder gebruik van verschillende gebouwen en hierdoor minder vrijwilligers nodig om deze in te 

zetten? Waar of niet waar? 

Minder gebouwen geeft meer ontmoeten verschillende groepen. 

- werkgroepen proberen “out of the box’te gaan denken, proberen sentiment/ emotie en belang van 

eigen vereniging los te laten om zo nieuwe ideeën te gaan krijgen 

- werkgroepen onderling meer samenwerken, afstemming en overleg zoals werkgroep 

maatschappelijk vastgoed en sociale verbondenheid 

- Werkgroepen gaan onderzoeksvragen formuleren om dit voor te gaan leggen aan professionele 

adviesbureaus. Deze zullen deze verder gaan onderzoeken en opties voorleggen aan Beltrum. 

Er zijn regionale adviesorganisaties die ervaring hebben met leefbaarheid in een dorp en Dorpendeal. 

( voorbeeld noemend: Leefbaar Buurse en Dorpendeal Rekken) 

De werkgroepen hoeven geen oplossingen te bieden, maar moeten dus onderzoeksvragen maken en 

meerdere opties laten onderzoeken door professionals. 

Uiteindelijk zal Beltrum zelf en keuze gaan maken in een mogelijke optie. 

Er is ook gebruik van meerdere adviesorganisaties mogelijk, in één werkgroep, maar ook tussen de 

verschillende werkgroepen 

- Vanuit het dorp Beltrum worden ook financiële gelden ingebracht, deels bedrag behaald en deels 

nog in onderhandeling. Er wordt geen vertraging verwacht wanneer deze gelden nog niet geheel 

behaald zijn. (Afhankelijk van subsidies) Evt. nog Rabo Club support. 

- de dorpsverbinder heeft de laatste jaren al positief effect gehad op de sociale cohesie in het dorp. 

De dorpsverbinder zal voor nu en in de toekomst financieel ondersteund moeten worden. 



Is er draagvlak in Beltrum om, vanuit de inwoners, de dorpsverbinder financieel te ondersteunen? 

Wat willen we in de toekomst met de dorpsverbinder in Beltrum? 

Wat vinden we belangrijk in Beltrum? 

- Tijdsinvestering werkgroepen nog moeilijk te zeggen, begrensd periode van twee jaar, maar zeker 

intensieve periode. 

De werkgroepen zijn zelf verantwoordelijk voor vastleggen van notulen. 

De overkoepelende controle zal zijn vanuit de gemeente, provincie en projectgroep. 

Hierna konden de aanwezigen hun deelname aangeven in welke werkgroep zitting te willen nemen. 

Omvang werkgroep rond 7 a 8 personen, liefst goede afstemming met man, vrouw, jong, oud. 

Werkgroep Maatschappelijk vastgoed en sociale verbondenheid aanmeldingen gekregen, werkgroep 

Dorpsorganisatie geen aanmelding. 

Bij interesse in werkgroep: mail naar info@raadvanoverlegbeltrum.nl 

De projectgroep (of schrijversgroep) zal nu actie verder gaan ondernemen deze werkgroepen te gaan 

inlichten hoe verder. 

 


